
 

 
 

 
 
 

Doorverwijzing ingekomen stuk naar commissie  
artikel 22 reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad 

 
Raadsvergadering: 7 maart 2024 
Agendapunt: 6. Ingekomen stukken en mededelingen 
 
Op de lijst van ingekomen stukken staat in categorie II, nummer 3 een stuk met als onderwerp: 
Brief van Vorstenbossche Boys - Kunstgras (trainings)veld Vorstenbossche Boys. 
 
Dit stuk willen wij ter bespreking doorverwijzen naar de commissie MZ en wel om de volgende 
reden(en):  
- Het voor de leefbaarheid en toekomstbestendigheid van een dorp belangrijk is dat goede 
voorzieningen bij sportclubs aanwezig blijven. 
- Het bestuur van Vorstenbossche Boys tot 2 keer toe een verzoek heeft gedaan om te komen 
tot een verkenning van de mogelijkheden voor een betere accommodatie 
 
 
Onze vragen zijn de volgende: 
Hier heeft u de ruimte om eventuele vragen te stellen aan het college. 

1. Is het college bereid om samen met de voetbalvereniging Vorstenbossche Boys in 
gesprek te gaan over de (on)mogelijkheden voor de aanleg van een kunstgrasveld? 

2. Wat is de reden dat het verzoek voor een kunstgrasveld van januari 2022 is afgewezen? 
3. Indien aanleg van een kunstgrasveld niet mogelijk is vanwege welke reden dan ook, zijn 

er alternatieven in te zetten bijvoorbeeld samenwerking met een andere vereniging waar 
wel een kunstgrasveld aanwezig is? 
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